
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 8. november 2022 
Kl. 14.30 til 16.30 hos Inge Lise Frejavej 57 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Helle, Joan, Ingemarie og Inge Lise 
 

 

Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 
Først velkommen til Helle til bestyrelsen. Dejligt hun ville stille op. Vi får helt 
sikkert et rigtig godt samarbejde.  
Den nye bestyrelse er hermed: 
Inge Lise Okdahl, formand – Frejavej 59 
Ingemarie Kruse, bestyrelsesmedlem – Frejavej 57 
Helle Østergaard Hansen, bestyrelsesmedlem – Frejavej 77 
Joan Mogensen, suppleant – Frejavej 65 
 
Desuden er Christian Kruse, flagmand – Frejavej 57 
Vi har fået nyt bord/bænkesæt. Der blev afholdt budgetmøde med Torben 
Larsen den 6.10.2022. På mødet deltog Joan, Ingemarie og Inge Lise. Erik vil 
male vores striber på parkeringspladsen, men det bliver måske først til foråret. 

1. Siden sidst (bordet rundt) 
Vi ønsker: Flere parkeringspladser. Ved at inddrage noget af græsset ud for 
nr. 67, vende parkeringspladserne som de øvrige, kan der blive 5 
parkeringspladser i stedet for 2.  
Der skal være kantsten ved fællesareal på de sidste 2 meter, og der skal nye 
kantsten, hvor de er skåret skævt. Det ser ikke pænt ud. 
 

2. Evaluering af afdelingsmødet 
Det var et rigtig godt afdelingsmøde med en god stemning. Torben Larsen 
klarede de mange udfordringer med træerne rigtig godt. Dejligt den nye 
inspektør Henrik Jensen og vicevært Erik også var med. De bød begge ind 
med gode ting. 

3. Kurser i Lejerbo 
Der er fremsendt nyt kursusmateriale fra Lejerbo. Ingen ønskede kursus. 
 

4. Maling af viceværtsskur 
Vi vil gerne have malet viceværtsskuret i antracitgrå med hvide 
sternbrædder og port. Når skuret er malet, ønsker vi opsat en tavle til 
informationer på skuret. 

Frejavej 



 
 

5. Vedligeholdelsesfrit stakit i haverne 
Der er afsat 150.000 kr. til det. Hvis det ikke er nok, hvad vi først ved til 
foråret, når vi får et tilbud, må det måske udskydes til 2024. Farven skal 
være antracitgrå. 
 

6. Julefrokost for afdelingen 
Vi har fået en brochure fra Sejlflod Hotel, men synes det er alt for dyrt. Vi 
har derfor besluttet, at bestyrelsen i fællesskab laver vores julefrokost. 
Ingemarie står for at lave indkaldelse til julefrokost, som bliver onsdag den 
7.12.2022 kl. 13.00. 
 

7. Eventuelt 
Ingemarie foreslog loppemarked i vores afdeling til sommer. 
 

8. Næste møde – første kvartal 2023 

 

 

Dato: 3.3.2023               Tidspunkt:    14.30            Sted: Ingemarie nr. 57 


